
Dobrý den, vážení zástupci SVJ/BD, 

nemám úplně dobré zprávy. Zatímco páteční schůzka na IPR byla relativně konstruktivní, všichni 

odmítli plánovanou výstavbu a zástupci IPR uznali svojí chybu. Včerejší zápis od IPR již byl opět 

záměrně překroucený. Je evidentní, že celým projektem někdo manipuluje. 

Včera večer pak proběhlo jednání Krásných Kobylis s primátorem Hřibem. 

!!! POZOR důležité !!! 

Ve čtvrtek bude na Magistrátu hlavního města Prahy podán zastupitelům návrh usnesení na ochranu 

sídliště Ďáblice. V případě schválení by to již znamenalo závazek, kterým se musí IPR řídit. Je proto 

potřeba přijít v co největším počtu a interpelovat, čtvrtek 21. 3., 12:30h - 13:15h. Poprosím tedy 

každého z Vás o POMOC, napište mi za Vaše SVJ/BD co nejdříve: 

1) Kolik lidí přijde za vaše sdružení SVJ/BD (napište vašim členům, jedná se skutečně jen o necelou 

hodinu) 

2) Kdo by mohl interpelovat. Poprosím pak kontaktovat paní Krupičkovou 737 100 375 

3) Jak konkrétně můžete jinak pomoci. Bohužel v tak malém týmu, který teď máme, se to již těžko 

zvládá a děvčata doslova "melou z posledního“… 

Půjde nám již o všechno. Děkuji. 

S pozdravem, 

Ing. Ladislav Čapek, MBA 


